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Alguns alcaldes i alcaldesses creuen que abans s'hauria de
resoldre la manca de cobertura

per Abril Chinchilla

Arreu

Dimecres, 9 de setembre de 2020 a les 12:55h

La nova sessió del Consell d'Alcaldes va tenir lloc ahir | Redacció

L’arribada de la fibra òptica al Ripollès ha estat la principal preocupació en el Consell
d’Alcaldes celebrat telemàticament. El secretari de Polítiques Digitals, Xavier Gatius
ha explicat als batlles de la comarca el Pla biennal d’actuacions aprovat per la
Generalitat en el qual s’hi contempla el desplegament de fibra òptica a Sant Joan de les
Abadesses, Camprodon i Campdevànol i Ribes de Freser al 2021, i a la resta de
municipis al 2023 com a màxim. De fet, el tram de Ripoll a Sant Joan ja hi ha l’obra
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civil feta i només cal passar-hi la fibra. De Sant Joan a Camprodon ja es contempla la
instal·lació de tubs als trams de via verda pel mateix ús. Més difícil serà el tram fins a
Ribes on la carretera és propietat estatal.

El president del Consell, Ramon Roqué, creu que «amb l'arribada imminent de la
tecnologia 5G, s'hauria de dotar de fibra òptica les torres de
telecomunicacions. Els ajuntaments estan disposats a fer inversions
d'àmbit local, i per tant, hi ha una voluntat i unitat sense precedents
perquè la fibra arribi a tots els pobles»

També es crearà una Comissió de Treball per fer seguiment del desplegament.
Tanmateix alguns alcaldes i alcaldesses van mostrar el seu malestar davant el secretari
pel fet que pateixen problemes importants de cobertura que caldria resoldre abans de
l’arribada de la fibra.

Durant la reunió es va presentar la proposta d’aprovació de l’estudi de costos de
manteniment de l’abocador Ripollès-3 que continua sent alta a causa dels lixiviats. El
Consell Comarcal amb l’ajuda del Pla Únic d’Obres i Serveis hi invertirà més d’un milió
d’euros per intentar revertir la situació.
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